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Zápisnica  

zo 6 . zasadnutia Obecného zastupiteľstva  v Oponiciach 

konaného dňa 18.08. 2023  
___________________________________________________________________________ 

Prítomní:             Mgr. Milan Gál, starosta obce 

  Poslanci :  Mgr. Andrea Gálová, Zuzana Kohajdová, Vladimír Klačanský, 

  Peter Kohajda, Štefan Virág, Ing.Ján Fráter 

Neprítomní:         Lukáš Košťál 

Ďalší prítomní:    Mgr. Helena Paučírová – hlavná kontrolórka obce 

     Gabriela Šišková – zamestnankyňa obce  

    

NAVRHNUTÝ PROGRAM ZASADNUTIA: 

 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu 

3. Voľba návrhovej komisie  

4. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

5. Správa o plnení uznesení 

6. Prerokovanie projektu „Chodník pozdĺž cesty II/593 v obci Oponice“ 

7. Rozpočtové opatrenie  

8. Rôzne 

9. Záver 

 

 K bodu 1. Otvorenie zasadnutia:  

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva, ktoré bolo zvolané pozvánkami ( príloha č. 1) otvoril 

Mgr. Milan Gál, starosta obce.  Privítal všetkých prítomných, zároveň skonštatoval, že  je 

prítomných šesť  poslancov a OZ je uznášania schopné. Prezenčná listina je prílohou č.2 zápisnice. 

 

K bodu 2. Schválenie programu:  

 

Starosta obce predložil poslancom  zmenu navrhnutého  programu, navrhol doplniť bod programu 

Prerokovanie Protokolu č.02688/2023-OV-0250201/23-00 o odovzdaní pozemkov pod stavbami 

majetku SR do vlastníctva obce Oponice, bol by to bod 7 a ostatné by sa posunuli. Starosta  prečítal 

upravený návrh  programu  zasadnutia, nikto z prítomných poslancov nemal žiadne pripomienky, 

starosta obce vyzval poslancov, aby hlasovali za schválenie programu.    

 

Hlasovanie č.1:      

za:                6 poslancov                 Mgr. Andrea Gálová, Zuzana Kohajdová, Vladimír Klačanský, 

                                                              Peter Kohajda,, Štefan Virág, Ing. Ján Fráter 

proti :            0 poslancov     

zdržal sa:      0 poslancov        

 

Navrhnutý  upravený program 6. zasadnutia OZ bol schválený. 

 

Prijaté Uznesenie č. 76 

Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach  

schvaľuje  

program zasadnutia s navrhovaným doplnením 
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1.   Otvorenie 

2.   Schválenie programu 

3.   Voľba návrhovej komisie  

4.   Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

5.   Správa o plnení uznesení 

6.   Prerokovanie projektu „Chodník pozdĺž cesty II/593 v obci Oponice“ 

7.   Prerokovanie Protokolu č.02688/20203-OV-0250201/23-00 o odovzdaní pozemkov  

      pod stavbami z majetku SR do vlastníctva obce Oponice 

8.   Rozpočtové opatrenie  

9.   Rôzne 

10. Záver 

 

K bodu 3. Voľba návrhovej komisie 

 

Do návrhovej komisie starosta navrhol za predsedu Mgr. Andreu Gálovú, za členov  Vladimíra 

Klačanského a Petra Kohajdu. 

 

Hlasovanie č. 2:                      

za:                 6  poslancov                   Mgr. Andrea Gálová, Zuzana Kohajdová, Vladimír Klačanský, 

                                                                   Peter Kohajda, Štefan Virág, Ing. Ján Fráter 

proti :             0  poslancov   

zdržal sa:       0  poslancov        

Návrh bol prijatý 

 

Uznesenie č. 77 

Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach  

schvaľuje 

Návrhovú komisiu OZ v zložení:  predseda:   Mgr. Andrea Gálová 

                                                        členovia:   Vladimír Klačanský  

         Peter Kohajda 

                 

Predsedníčka   návrhovej komisie prečítala prijaté  Uznesenia č. 76 a č.77. 

 

K bodu 4. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa: 

 

Za overovateľov zápisnice starosta určil: Zuzanu Kohajdovú a Štefana Virága,  

za zapisovateľku Gabrielu Šiškovú 

 

Hlasovanie č. 3:                      

za:                6  poslancov          Mgr. Andrea Gálová, Zuzana Kohajdová, Vladimír Klačanský, 

                                                       Peter Kohajda, Štefan Virág, Ing. Ján Fráter 

proti :            0  poslancov   

zdržal sa:      0  poslancov        

 

Predsedníčka   návrhovej komisie Mgr. Andrea Gálová prečítala prijaté 

Uznesenie č. 78 

Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach  

schvaľuje 

overovateľov zápisnice:                    Zuzana Kohajdová 

                                                           Štefan Virág                                             

zapisovateľka:                                    Gabriela Šišková                    
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K bodu 5. Správa o plnení uznesení : 

 

Starosta obce predniesol krátku správu ohľadom uznesení, ktoré boli prijaté  na  5. zasadnutí OZ : 

Uznesenie č. 73  – sa týka prenájmu DK, návrh zmluvy bol zaslaný  p. Hašanovi 

Iné uznesenia na plnenie neboli prijaté 

 

Predsedníčka návrhovej komisie prečítala  návrh na  

Uznesenie č. 79 

Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach  

berie na vedomie  

Správu o plnení uznesení, ktorú predniesol starosta obce  Mgr. Milan Gál 

 

Hlasovanie č. 4                      

za:                   6  poslancov      Mgr. Andrea Gálová, Zuzana Kohajdová, Vladimír Klačanský,  

                                                       Peter Kohajda, Štefan Virág, Ing. Ján Fráter 

Proti:               0 poslancov   

zdržal sa:      0 poslancov        

Návrh bol prijatý. 

 

K bodu 6. Prerokovanie projektu „Chodník podĺž cesty II/593 v obci Oponice“ 

 

Starosta obce vysvetlil, že  verejné obstarávanie na zhotoviteľa chodníka pozdĺž cesty je ukončené, 

víťazom sa stal AB-STAV Malý Cetín, boli oslovené 4 firmy, ponuky prišli od dvoch. Zo Svornosti 

by sme mali dostať 50 000 €, naša spoluúčasť je vo výške 4 426,96 EUR, keďže sa jedná 

o refundáciu musíme vybudovanie chodníka zaplatiť, až potom nám budú financie prevedené na náš 

účet. To znamená, že poslanci musia schváliť okrem realizácie a spoluúčasti aj použitie finančných 

prostriedkov z rezervného fondu. Starosta vyzval poslancov k diskusii. 

Poslanec Peter Kohajda sa spýtal z akého materiálu je plánovaný chodník. Odpovedal starosta-

dlažba.  

Poslanec Ing. Ján Fráter sa spýtal, že kedy sa bude výstavba chodníka realizovať. 

Starosta obce – musí to byť najskôr schválené, predpoklad je do 2 mesiacov, ak bude všetko hladko 

prebiehať a nič sa nestane, tak do konca roka bude chodník vybudovaný. 

Iné otázky od poslancov neboli.  

 

Predsedníčka návrhovej komisie prečítala návrh na  

Uznesenie č. 80 

Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach 

A.schvaľuje 
1. realizáciu  projektu „Chodník pozdĺž cesty II/593 v obci Oponice“ 

2. dofinancovanie projektu vo výške 4 426,96 EUR z finančných prostriedkov obce Oponice 

3. použitie finančných prostriedkov na projekt „Chodník pozdĺž cesty II/593 v obci Oponice“ 

B.poveruje 

Starostu obce k uzatvoreniu zmluvy o dielo s víťazným uchádzačom - zhotoviteľom 

 

Hlasovanie č. 5                      

za:                5  poslancov          Mgr. Andrea Gálová, Zuzana Kohajdová, Vladimír Klačanský,  

                                                        Peter Kohajda, Štefan Virág,  

proti:             0 poslancov               

zdržal sa:      1 poslanec     Ing. Ján Fráter      

Návrh bol prijatý.              
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K bodu 7. Prerokovanie Protokolu č.02688/20203-OV-0250201/23-00 o odovzdaní pozemkov 

pod stavbami z majetku SR do vlastníctva obce Oponice: 

 

Starosta obce oboznámil poslancov s tým, že Slovenskému  pozemkovému  fondu bola zaslaná 

žiadosť, v ktorej žiadame o prevod pozemkov pod cestou a chodníkom pri bytovkách. SPF žiadosti 

vyhovel, zaslal protokol (príloha č. 3), po podpísaní ktorého nám budú pozemky odovzdané do 

vlastníctva.  

Poslanec Ing. Ján Fráter sa spýtal na náklady s spojené s prevodom,  ktoré bude musieť obec 

vynaložiť.  

Starosta obce odpovedal, že obec bude mať jediné náklady a to poplatok za  návrh na vklad do 

katastra nehnuteľnosti.  Ak by bolo potrebné platiť nejakú sumu, bude zvolané zasadnutie obecného 

zastupiteľstva.  

 

Po menšej rozprave  predsedníčka  návrhovej komisie prečítala návrh na 

Uznesenie č. 81 

Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach 

A.schvaľuje 
Protokol č.02688/2023-OV-0250201/23-00 o odovzdaní pozemkov pod stavbami z majetku SR do 

vlastníctva obce Oponice 

B.poveruje 

Starostu obce k podpisu Protokolu č.02688/2023-OV-0250201/23-00 o odovzdaní pozemkov pod 

stavbami z majetku SR do vlastníctva obce Oponice 

 

Hlasovanie č. 6                      

za:                6  poslancov          Mgr. Andrea Gálová, Zuzana Kohajdová, Vladimír Klačanský,  

                                                        Peter Kohajda, Štefan Virág, Ing. Ján Fráter 

proti:            0 poslancov               

zdržal sa:      0 poslancov                   

Návrh bol prijatý.  

 
K bodu 8. Rozpočtové opatrenie: 

  

Starosta obce Mgr. Milan Gál oboznámil poslancov s tým, že je potrebné schváliť rozpočtové 

opatrenie, jedná sa o úpravu rozpočtu – vybudovanie chodníka pozdĺž cesty II/593 z financií  

rezervného fondu ( príloha č.4) .  

 

Predsedníčka  návrhovej komisie prečítala návrh na 

Uznesenie č. 82 

Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach  

schvaľuje  
Rozpočtové opatrenie č.3 

 

Hlasovanie č. 7                      

za:                5  poslancov          Mgr. Andrea Gálová, Zuzana Kohajdová, Vladimír Klačanský,  

                                                        Peter Kohajda, Štefan Virág,  

proti:            0 poslancov               

zdržal sa:     1 poslanec              Ing. Ján Fráter                   

Návrh bol prijatý.  
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K bodu 9. Rôzne: 

 

Starosta obce Mgr. Milan Gál v rámci rôzneho vysvetlil poslancom, že od septembra sa už nebude 

môcť vyvážať zelený odpad do areálu družstva z dôvodu, že majiteľ prístupovej cesty a maštalí nám 

zberné miesto zneprístupní. Ako dôvod uviedol,  že mu tam nebolo povolené chovať hovädzí 

dobytok. V platnom Územnom pláne obce Oponice je predmetný areál schválený ako priemyselná 

zóna, čo znamená, že chovať hovädzí dobytok sa tam nie je povolené. Starosta ďalej vysvetlil, že 

pracuje na tom, aby sa zberné miesto čo najskôr vybudovalo na mieste pri ČOV. Navštívil životné 

prostredie na Okresnom úrade v Topoľčanoch, kde mu bolo povedané, že netreba povolenie pokiaľ 

to bude zberné miesto, že treba schváliť VZN, v ktorom bude uvedené,  čo sa na zberné miesto môže 

vyvážať a  otváraciu dobu. Tiež by bolo dobré tam poriešiť zber  drobného stavebného odpadu 

formou pristavenia 7 m3 kontajnera, ale v tom prípade tam bude potrebná aj váha. Na budúcom 

zastupiteľstve sa budeme zbernému miestu venovať, aby sa mohol zelený odpad vyvážať ešte tento 

rok. 

 

Starosta obce ďalej informoval poslancov, že  NSK nám schválilo dotáciu vo výške 5000 EUR, 3600 

EUR sa použije na rekonštrukciu multifunkčného ihriska a za 1 400 EUR kúpime ešte nejaký prvok 

na detské ihrisko. 

 

Poslankyňa Mgr. Gálová vyslovila názor, že multifunkčné ihrisko ničia deti na bicykloch, že sú tam 

kamery, že je potrebné  s tým niečo robiť.  

Starosta obce vysvetlil, že deti chodia na ihrisko cez veľké brány, riešením by bolo upevniť ich 

napevno, aby tam nebol okrem hlavného vchodu ďalší vchod. 

 

Starosta obce oznámil poslancom, že z Nadácie Volkswagen Slovakia   sme dostali dotáciu vo výške 

2500 EUR na projekt „ V zdravom tele, zdravý vzduch“. Z dotácie zakúpime lanovú pyramídu pre 

deti. 

 

Starosta ďalej informoval, že sa mu podarilo podať žiadosť na komplexnú rekonštrukciu materskej 

školy z plánu obnovy, nakoľko  obdobie predkladania žiadosti bolo skrátené z decembra 2024 na 

31.07.2023. 

 

Poslanec Vladimír Klačanský sa spýtal na žiadosť o dotáciu na kanalizáciu.  

Starosta odpovedal, že žiadosť je podaná, výsledok ešte nevieme, dúfame, že to výjde.  

 

Starosta ďalej informoval, že máme podanú žiadosť na Environmentálny fond, v ktorej žiadame 

dotáciu na kompostéry, mulčovač, štiepkovač, traktor s vlečkou, čelný nakladač.  

 

Poslankyňa Mgr. Andrea Gálová pripomienkovala, že by bolo dobré začať konanie predlženia 

chodníka na Súlovskej ulici.  

 

Poslanyňa Mgr. Gálová sa ďalej zaoberala 780. výročím obce, ktoré budú Oponice sláviť na budúci 

rok, navrhla vytvoriť komisiu, ktorá by sa celým priebehom osláv zaoberala, treba osloviť firmy aj 

občanov, treba celú oslavu naplánovať, aby sme dôstojne a na úrovni  oslávili okrúhle výročie našej 

obce. 

Mgr. Andrea Gálová vyslovila názor, že je potrebné osloviť nový výbor Tj Oponice, aby 

svojpomocne vybudovali lavičky na ihrisku. tak ako sľúbili. Na uvedenú tému prebehla medzi 

poslancami diskusia, po ktorej už nemal nikto žiadne pripomienky. 
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K bodu 10. Záver: 

 

Starosta obce poďakoval všetkým za účasť a zasadnutie   ukončil . 

Zasadnutie OZ bolo ukončené  o 19,00  hod. 

Prijaté uznesenia  sú prílohou zápisnice. 

V Oponiciach  25.08.2023 

 

Zapísala: Gabriela Šišková                  ......................................      dňa ................................... 

                                                        

 

Overovatelia:  

Zuzana Kohajdová                                ..........................................    dňa ....................................      

 

Štefan Virág                                           .........................................   dňa  .................................... 

 

 

Mgr. Milan Gál  starosta obce                ..........................................   dňa ...................................... 

                                                                                                                   

 


